
  

台橡 ESG採購政策 

台橡致力於企業社會責任，並鼓勵我們的供應商能夠在公正和道德的基礎下，

推動公開和公平競爭之商業行為，使台橡和供應商能夠長期的獲利和永續的經

營。 

台橡相信執行和發展社會責任計畫，供應鏈成員扮演著非常重要的因素，並期

望供應商同意，並竭力的發展使得社會和環境責任成為企業的準則。 

期望供應商一同遵守台橡公司的供應商行為準則 (SCC)，包含勞工、安全衛

生、環境、道德規範及管理系統等類別，並確保所提供的產品及服務符合所有

國家和其他適用的法律和法規。 

台橡將優先選擇符合供應商行為準則的供應商。 

TSRC ESG Procurement Policy 

TSRC is devoted to CSR and encourages our suppliers to promote open and fair 

competitive business activities based on fairness and ethics for the long-term profits 

and sustainable operations of TSRC and its suppliers. 

TSRC believed the supply chain members play a very important factor in the 

execution and development of CSR and expected our suppliers will agree and spare 

no efforts to take the social and environmental responsibility as the business 

principles. 

Expected our suppliers follow TSRC’s Supplier Code of Conduct (SCC), including 

categories like labor, health and safety, environment, business ethics and 

management system, and ensured the products and services provided comply with 

all nations and other applicable laws and regulations. 

TSRC will first select suppliers that correspond to SCC.  


